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教育背景

华北电力大学民商法学硕士。

专业经历

律师执业前在某世界财富50强企业任法律合规岗，后在北

京申请律师执业（A证）。主要从事重大民商事争议解

决、刑事诉讼业务，企业法律顾问及股权并购、破产重整

等非诉业务，具有AMAC基金从业资格证、高级企业合规

师资格。

执业领域及专长

具有工程造价及民商法教育背景，致力于建设工程领域、

矿产资源领域、重大分家析产领域、企业风控合规领域、

金融借款及担保领域争议解决事项，办理过相关疑难案件

并取得利好结果。

专注于经济类犯罪刑事诉讼业务，办理过多起非法经营

案、假冒注册商标案、销售假冒注册商标的商品案、信用

卡诈骗案、非法吸收公众存款案、集资诈骗案等。

为企业提供法律顾问服务，综合把控人事、财务、商业合

作等法律风险，参与股权激励培训、人力风控培训等，办

理顾问单位的相关诉讼业务。

工作语言

中文 英文

Education
Master of Civil and Commercial Law，North China Electric 
Power University.

Professional Exprience
Before practicing as a lawyer, Attorney He worked as a legal 
compliance post in a Fortune 50 company.Afterwards, she 
practiced as a lawyer in Beijing(Legal Professional Qualification 
Certificate Standard A),mainly engaged in civil and criminal 
litigation practice, as well as non-litigation practice of corporate 
equity merger and acquisition, bankruptcy restructuring, etc. She 
also has AMAC fund practitioner qualification and the qualifica-
tion of senior corporate compliance officer.

Practice Areas
Attorney He has experience in engineering cost and civil and 
commercial law education.She is dedicated to dispute resolution 
matters in the fields of construction projects, mineral resources, 
major household divisions, corporate risk control and compli-
ance, financial loans and guarantees, and has handled related 
difficult cases with favorable results.
Attorney He specializes in criminal litigation of economic crimes 
and has handled many illegal operation cases, counterfeit 
registered trademark cases, sales of counterfeit registered trade-
marks, credit card fraud cases, illegal public deposit absorption 
cases, and fund-raising fraud cases.
Attorney He provides legal counseling services for enterprises, 
comprehensively controls legal risks in personnel, finance and 
business cooperation, participates in equity incentive training and 
human resources risk control training, and handles related litiga-
tion for the consultant companies.

Language Skills
Mandarin and English


